
 

 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

Október 28-án: 

 Átadásra kerültek a „Születésfák” azon 2021-ben született babás családok részére, akik 

előzetes megkeresésünk alapján elfogadták az ajándékot. 

A régi magyar hagyományokat felelevenítve a kislányok körtefát, a kisfiúk almafát 

kaptak. A fákat mindenki odaülteti majd, ahová szeretné. 

 Az Idősek Bentlakásos Otthonában köszöntöttük lakótársaival együtt 90. születésnapja 

alkalmából Huszár Józsefné, Lévai Ilonát. 

Ilonka néni több, mint 30 éve az otthon lakója. Annak idején lakóingatlana 

felajánlásával sokat segített az otthon bővítésében. 

 Köszöntöttük Kardos Mártonné, Gyalai Máriát, Mancika nénit, aki ma napra pontosan 

101 évvel ezelőtt született! Ma Ő Kunszentmárton legidősebb szépkorú polgára! 

 

Október 29-30-án: 

 Ekkor került megrendezésre városunkban az Országos Egyéni és Egyköteles Bajnokság 

a Szentesi Kiss Bálint Ugrókötél Egyesület és a kunszentmártoni versenyző gyermekek 

szüleinek szervezésében. A kiváló hangulatban zajló verseny nagyszerű eredményekkel 

zárult. Nagy Viktória országos összetettben I. helyezést, Pálinkás Nadin VI. helyezést 

ért el. Ezen kívül számos remek eredmény született. Szívből gratulálok a szuper 

helyezésekhez, a profi rendezéshez, az egész hétvégéhez!  

November 3-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Dr. Tarr Ágnes ügyvédnővel egyeztettünk egy lehetséges együttműködés lehetőségéről. 

November 7-én: 

 Részt vettem az EURASEAL Bt. új csarnoképítésének alapkőletételi rendezvényén. 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

November 9-én: 

 Részt vettem a Pénzügy és Gazdasági Bizottság rendkívüli ülésén, melyet rendkívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 

November 10-én: 

 Részt vettem a KuTE által szervezett gálamérkőzés rendezvényén. A jubileumi 

rendezvényen, mely az egyesület fennállásának 100. évfordulója tiszteletére 

szerveződött, a Magyar Labdarúgó Válogatott Öregfiú Csapata játszott barátságos 

mérkőzést a KuTE Öregfiúk Csapatával. 

November 11-én: 

 Ezen a napon tartottuk Szent Márton Napi Ünnepi Képviselő-testületi Ülésünket. 

 

 



 

November 14-én: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 Közmeghallgatást tartottunk. 

November15-én: 

 A Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóságán Kovács József 

igazgatóval egyeztettünk aktuális kérdésekben. 

November 16-án: 

 Kungyaluban tartottunk lakossági fórumot. 

 

 

 

Kunszentmárton, 2022. 11. 17. 
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